
Protokół Nr  2/2011 
z posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  8 lutego  2011 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielanie przez Burmistrza bonifikaty od 
ceny nieruchomości oraz zastosowanie innej stopy procentowej oprocentowania 
rozłożonej na raty niespłaconej części ceny nieruchomości – druk C, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości – druk I, 
c) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2011-2019 – druk B, 
d) uchwały budżetowej na rok 2011 – druk A. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1500 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 
Krystyna Leś. Przewodnicząca Komisji wniosła do porządku Komisji  projekt uchwały w 
sprawie zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu części udzielonej 
bonifikaty od ceny nieruchomości – druk J. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w zmiany w porządku oraz przyjęcie 
protokołu z poprzedniej Komisji, co przegłosowano: za-4 (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła  i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielanie przez Burmistrza bonifikaty od 

ceny nieruchomości oraz zastosowanie innej stopy procentowej oprocentowania 
rozłożonej na raty niespłaconej części ceny nieruchomości – druk C, który przedstawiła 
Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN. 

  
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości – druk I, który przedstawiła 
   Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Burmistrz - wyjaśnił, że w poprzedniej uchwale są regulacje zwalniające ale zabrakło 

definicji, co zostało doprecyzowane. 
 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 

 
c) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2011-2019 – druk B, 
 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 
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d) uchwały budżetowej na rok 2011 – druk A, który przedstawiła Lucyna Szymecka, 

Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Siwek – pytał o zakup fotoradaru czy to ten stacjonarny na ul. Kołobrzeskiej oraz o co 

chodzi z busem? 
Burmistrz – odpowiedział, że chodzi o radar stacjonarny na ul. Kołobrzeskiej. Natomiast w 

sprawie busa jest możliwość zakupu nowego korzystając z dofinansowania z 
PEFRONU. Mamy zielony bus, który się wyeksploatował. Potrzebny jest samochód do 
przewozu osób. 

B.Siwek – pytał o zapisaną kwotę 137 tys. zł dla strażników miejskich, czym się będą 
zajmować? 

Burmistrz – odpowiedział, że to środki niezbędne do obsługi obecnego radaru i  kolejnego 
fotoradaru, który zostanie zakupiony a z tym wiąże się potrzeba pracownika do obsługi 
zdjęć i na dyżury w weekendy. 

A.Siwek – pytał  jak się odbywa nabór do straży miejskiej? 
Burmistrz – odpowiedział, że kryterium jest wybór mężczyzn postawnych z uprawnieniami. 
A.Siwek – pytał o kwotę 120 tys. zł na monitoring, kto będzie podglądał? 
Burmistrz – wyjaśnił, że obsługa sprzętu jest w Policji. 
K.Sosnowski – powiedział, że policjanci nie godzili się na patrole mieszane. 
Burmistrz – odpowiedział, że musi mieć sprawną straż do pilnowania porządku w mieście. 

Firmy sprzątające miasto pomijają ulice powiatowe. Burmistrz złoży propozycję 
przejęcia niektórych ulic. 

A.Siwek – pytał o kwotę 30 tys. zł na oświetlenie targowiska, co tam ma być oświetlane? 
Burmistrz – wyjaśnił, że proponuje inaczej zlokalizować targowisko, bo pragnie 

ograniczyć o połowę teren i wykorzystać pustą przestrzeń. W miastach do 50 tys. 
mieszkańców można pozyskać taki teren. Na razie trzymamy go  jako rezerwę. 

K.Leś – pytała o udział Miasta w projekcie w ramach ZMiG Dorzecza Parsęty? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to wspólny projekt ze środków szwajcarskich. W ubr. w 

Szkole Podstawowej Nr 5 i w dwóch obiektach na stadionie przeznaczono środki na 
pompy ciepła. Miasto zgłosiło cztery zadania. ZMiG DP przygotuje studium 
wykonalności. 

K.Leś – pytała o kwotę 4.400 zł na zmniejszenie środków na noszenie decyzji. 
Skarbnik – wyjaśniła, że to zmniejszona kwota na noszenie decyzji przez pracowników 

Wydz. Budżetu i Finansów w ramach umowy zlecenia. 
K.Leś – pytał o środki zapisane na karetkę? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to kwota zarezerwowana na zakup pod warunkiem, że inne 

samorządy przekażą środki. 
E.Bury – pytała o budynek po Spółdzielni Unii? 
A.Siwek – powiedział, że kupione jest 50% udziałów, bo jest dwóch właścicieli. 
Burmistrz – poinformował, że ma służby, które obecnie próbują negocjować. Burmistrz 

zobowiązał się do przygotowania propozycji. 
K.Leś – powiedziała, że nie dopatrzyła się podwyżek dla pracowników Urzędu. Co z kwotą 

120 tys. zł? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie ma takich podwyżek. 
Burmistrz – wyjaśnił, że powyższe środki przeznaczył na inwestycje, m.in. na odwodnienie 

rejonu ul. Krzywoustego i ul. Miłej. 
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A.Siwek – stwierdził, że jest sprzecza informacja odnośnie zbycia działek przy ul. 
Gdyńskiej. 

Burmistrz – powiedział, że nie jest sprzeczna, bo negocjuje z RWiK, aby doprowadzić 
uzbrojone. W Białogardzie nie ma wolnych działek z dociągniętym uzbrojeniem. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
e) w sprawie zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu części udzielonej 

bonifikaty od ceny nieruchomości – druk J, który przedstawiła Lucyna Szymecka, Skarbnik 
Miasta  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś - prosiła o wyczulenie notariuszy na informację  przy zbywaniu lokali. 
K.Sosnowski – stwierdził, że jemu mówiono, iż należy postępować zgodnie z prawem. 
Burmistrz – odpowiedział, że biorąc pod uwagę argumenty Radnego i fakt gdyby lokal był 

sprzedany o czasie to Miasto nie miałoby w ogóle pieniędzy. Nabywcy są i tak ukarani a 
dla Miasta będą wpływy. Z dokumentów wynika, że okłamywano nas. Burmistrz 
poinformował, że każde inne przypadki będą rozpatrywane indywidualnie. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-2, przeciw-1, wstrzymało się-2. 

 
Ad 3 
W sprawach różnych poruszono następujące problemy: 
K.Sosnowski – prosił o interwencję przed wiaduktem odnośnie mostku przy ZUS-ie. Ponadto 

Radny zwrócił uwagę, że przy moście na rz. Parsęcie jest wysypisko śmieci. 
Burmistrz – powiedział, że  zgłosi to w Powiecie. 
 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1610 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodnicząca  Komisji 
              

                   Krystyna  Leś 
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